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1.  Welkom door de voorzitter 

 Onze voorzitter, Bart Vanreusel, bedankt alle vrijwilligers voor hun engagement 
voor OKRA-SPORT+. 
 

Een aantal verontschuldigingen kunnen we linken aan de sportdagen die op dit 
moment aan de gang zijn. Het gaat dan voornamelijk over de leden vanuit West-

Vlaanderen. 
 

 

2.  Goedkeuring verslag Algemene Vergadering en Raad van 

Bestuur van 28 maart 2017  

Doc Verslag Algemene Vergadering 28.03.2017 

   

Verslag wordt goedgekeurd. 
 

 

3.  Info samenwerkingsovereenkomst en convenanten 

beleidsfocussen Sport Vlaanderen 

Doc Samenwerkingsovereenkomst 2017-2020 

 De samenwerkingsovereenkomst maakt deel uit van het nieuwe decreet.  
Binnen de periode 2017-2020 proberen we de acties, genoteerd in de 

samenwerkingsovereenkomst, zo goed als mogelijk te verwezenlijken. 
 
De Strategische Doelstellingen die in dit document naar voor zijn gebracht, zijn 

gekozen door SportVlaanderen vanuit ons beleidsplan. Op deze doelstellingen 
zullen we inzetten. Natuurlijk werken we ook nog steeds rond de andere 

doelstellingen binnen ons beleidsplan. 
 

A. voor de beleidsacties 

1. Beleidsvisie sportparticipatie en sportpromotie 
SD005: Door het verzorgen van interne en externe 

communicatie de werking en het aanbod van de 
sportfederatie kenbaar maken. 

o Inzetten op eigen sociale media, naast OKRA ook 

OKRA-SPORT+ 
SD001: Tegen het einde van de beleidsperiode zijn de 

meest beoefende sporten verbreed qua werking en 
realiseren we een stijging van clubs en leden 
SD004: Permanent begeleiden van alle competities zodat 

de clubs zich kunnen toespitsen op hun kerntaken 
 

2. Kwaliteitsvolle sportclubondersteuning 
SD003: Door het ondersteunen van de clubs en de 
regionale/provinciale structuren de kwaliteit van hun 

werking versterken 
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SD003: Tegen het einde van de beleidsperiode zijn beter 

opgeleide bestuursvrijwilligers/clubverantwoordelijken 
actief in onze sportclubs en de sportfederatie 

SD006: Interne en externe samenwerking intensifiëren 
 

3. Sportspecifiek aanbod gemanaged door de sportfederatie 

SD001: Tegen het einde van de beleidsperiode realiseren 
we een uitbreiding van het beweeg- en sportaanbod voor 

de verschillende doelgroepen 
 

4. Gezond en ethische opvolging 

 
B. voor de juridische en financiële optimalisering 

5. Financieel 
 

6. Juridisch 

 
C. voor de managementopvolging 

7. Afspraken met betrekking tot kwaliteitsgaranties 
 

8. Inspanningsverbintenis basisopdracht “Kaderopleiding en 

bijscholing” 
Deze acties hebben effect op de enveloppe dat we 

uiteindelijk zullen ontvangen. 
o 2017/2018 registratie trainers/gediplomeerde 

trainers 

 Belang: 
 Eigen evolutie kunnen meten 

 Hangt samen met de te verkrijgen 
subsidies 

 Trainers opleiding op het niveau 

van onze leden en niet alleen 
trainers die een club op topniveau 

moeten krijgen. De opleiding van 
trainers wordt herzien naar het 

doelpubliek 
 Ook nog steeds niet-gediplomeerde 

trainers doorgeven! Via deze weg 

proberen we aan te tonen dat ook 
niet-gediplomeerde trainers goed 

werk kunnen leveren. 
o 2018/2019 analyse registratie 

 Nagaan waar we nog meer moeten 

inzetten om het aantal te doen stijgen 
 

9. Inspanningsverbintenis zachte indicatoren “Goed bestuur” 
 

D. specifieke afspraken in het kader van de fusie 
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De bovenstaande opsomming zijn streefdoelen. We doen er natuurlijk alles aan 
om zoveel mogelijk van deze doelstellingen te behalen, maar als we niet alles 

behalen, wil dit niet zeggen dat we geen subsidies meer zullen ontvangen. 
 
Opmerkingen: 

- vzw FALOS ontbinding ten laatste 30 juni 2017. 
De vzw zal op dat moment nog niet ontbonden zijn, maar het proces is 

bezig. Het feit dat we waarschijnlijk 30 juni 2017 niet zullen halen, is 
gecommuniceerd met SportVlaanderen en indien we inderdaad de datum 
niet halen is dit geen probleem. 

  

Doc - Convenant beleidsfocus laagdrempelig sportaanbod 2017 

- Convenant beleidsfocus jeugdsport 2017-2020 

 - Convenant beleidsfocus laagdrempelig sportaanbod 2017 

 
Ondanks het feit dat we een project hebben ingediend dat zich spreidt over 4 

jaar, zullen we toch elk jaar opnieuw een aanvraag moeten indienen. We zijn dus 
nooit zeker hoeveel en of we iets zullen ontvangen in het volgende jaar. 
 

In het eerste jaar van ons project hebben we minder subsidies ontvangen dan 
we hadden gehoopt, maar we zijn toch zijn met het project gestart. 

Elk jaar zullen we vervolgens argumenteren en rapporteren over het verloop van 
ons project. 
 

- Convenant beleidsfocus jeugdsport 2017-2020 
 

Deze beleidsfocus mag je niet vergelijken met het ‘laagdrempelig sportaanbod’ 
en ‘innovatief’. 
De beleidsfocus jeugdsport is altijd zo opgesteld dat de middelen die de federatie 

ontvangt, naar de clubs worden doorgestuurd.  
 

  
Algemene besluiten: 

 
De fusie komt goed tot uiting in de samenwerkingsovereenkomst. De tekst is 
goed onthaald bij SportVlaanderen. 

 
Beide convenanten zijn goedgekeurd. Mede door het goede dossier en het harde 

werk dat er in deze twee dossiers is gekropen.  
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4.  Evaluatie in functie van Goed Bestuur 

Doc Harde indicatoren goed bestuur van de sportfederatie 

  

Via deze indicatoren kunnen we onze organisatie evalueren in functie van ‘Goed 
Bestuur’.  
 

- Dimensie 1: Transparantie 
 

- Dimensie 2: democratie 
 
2.1 De raad van bestuur stelt op basis van de visie, missie en strategische 

doelen van de organisatie de gewenste profielen van de leden van de raad van 
bestuur op. Die worden ter goedkeuring aan de algemene vergadering 

voorgelegd. 
o “Bestaat er een document dat bepaalt dat de RvB de reële en de 

gewenste profielen … evalueert? Kan de organisatie aantonen … 

heeft plaatsgevonden?” 
 Dit punt zal nog nader besproken worden hoe we die zullen 

aanpakken en of we dit effectief zullen invoeren. 
  
2.6 De raad van bestuur vergadert minstens vijf keer per jaar. 

o Momenteel komen we 4x per jaar samen met de RvB 
o Het is nog steeds belangrijk dat het inhoudelijke primeert 

o Naast de RvB zijn er ook nog andere kanalen waar bepaalde acties 
besproken worden die misschien nog meer teweeg brengen. 

 

- Dimensie 3: interne verantwoording en controle 
 

Het verslag van het functioneringsgesprek wordt goedgekeurd door de RvB. 
o Een functioneringsgesprek is normaliter een vertrouwelijk gesprek 

tussen WG en WN. 
 We verwoorden het eindresultaat kort en bondig zonder al te 

veel in detail te treden. 

 
3.10 De raad van bestuur stelt procedures inzake belangenconflicten vast die van 

toepassing zijn op de leden van de raad van bestuur 
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5.  Terugblik op voorbije activiteiten 

 Sportieve afdeling FALOS-SPORT+ 

Doc Powerpoint ‘stand van zaken’ 

  
Activiteiten 

- Wandelcriteriums:107 / 51.000 deelnemers 
- Joggingcriteriums: 31 / 7.000 deelnemers 
- Fiets-/MTB criteriums: 22 / 5.500 deelnemers 

- Volleybal 
 

Het hoogtepunt van het afgelopen jaar, was de Nationale wandeldag in 
Meerbeke. 
 

‘Oude’ activiteiten  
- Rug in beweging 

- Fit op de Fiets 
- Start to run 

 

Vraag:  
‘Bestaat er in de toekomst een mogelijkheid tot samenwerking tussen de 

sportieve afdeling FALOS-SPORT+ en OKRA-SPORT+ ?’ 
Er zijn zeker mogelijkheden tussen beide sportieve afdelingen. Binnen de 
volleybal werking is er al zeker en vast een grote mogelijkheid. 

Alsook tussen beide nieuwe projecten. Er zullen op dit moment nog 2 
projecten naast mekaar opgestart worden, omdat deze reeds in 

ontwikkeling waren toen de fusie nog niet officieel was.  
In de toekomst is het zeker mogelijk om samen een project te 
ontwikkelen.  

 

 Sportieve afdeling KRACHTBAL-SPORT+ 

  
De bekerfinale werd zeer positief onthaald. 

Volgend jaar zal deze plaatsvinden in Buggenhout. 
 

De SVS tornooien tellen momenteel 108 deelnemende ploegen. Een zeer positief 
aantal dat zeker nog zal stijgen, gezien we nog maar halverwege het seizoen 
zitten. 

 
24 van onze actieve clubs nemen deel aan het jeugdsportfonds. 

Clubs worden groter door de goede jeugdwerking. Het is dus zeer belangrijk dat 
we blijven inzetten op de jeugd. 
 

De ‘Dag van de jeugdtrainer’ was ook een groot succes. Omwille van dit succes 
zal er in 2018 een nieuwe ‘dag van de jeugdtrainer’ georganiseerd worden. 

 
Er namen 14 personen deel aan de VTS cursus initiator. 
 

Komend seizoen (2017-2018) dat van start zal gaan op 19 september, mogen we 
2 nieuwe clubs verwelkomen. (Torhout/Aalst) 
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 Sportieve afdeling OKRA-SPORT+ 

Doc SeLenJo 
Volleybal 

  
SeLenJo 

- Wachtebeke: Aan deze SeLenJo is ook een gewone jogging gekoppeld. 
Hier wordt een toenemend aantal deelnemers geregistreerd.  

- Wambeek: In de hoop om meer deelnemers aan te trekken, werd deze 

SeLenJo verschoven van een weekdag naar zaterdag. Toch heeft dit geen 
stijging van het aantal deelnemers teweeg gebracht. 

- Harelbeke: Ook hier werden er minder deelnemers geteld. 
 

Om het succes terug omhoog te halen, bekijken we de piste met een 
samenwerking tussen de sportieve afdeling FALOS-SPORT+ en OKRA-SPORT+. 
 

Volleybal 
- Het Nationaal Volleybaltreffen werd positief onthaald 

- Ook het nieuwe tornooischema kende weinig kritiek. 
 
Sportdagen 

- Deze zijn momenteel nog bezig. 
- Op de algemene vergadering zal de evaluatie hiervan gebeuren.  

 

 

6.  Stand van zaken projecten 

 FALOS-SPORT+: lichaam in beweging 

  

- 25 afdelingen hebben LiB aangevraagd 
- Ook in 2017-2018 staat LiB op het programma 

- Cursussen worden goed onthaald door de deelnemers 
 

 KRACHTBAL-SPORT+: project jeugdsport 

  

24 van onze actieve clubs nemen deel aan het jeugdsportfonds. 
Clubs worden groter door de goede jeugdwerking. Het is dus zeer belangrijk dat 
we blijven inzetten op de jeugd. 

 

 OKRA-SPORT+: lekker actief 

Doc Powerpoint – Lekker Actief 

  
Facet    

Beweging Krachttraining 

Stappenprogramma 

Krachttraining 

Stappenprogramma 

Groepsregistratie 

stappen ism WS 

Voeding Winkeloefening 
Activiteiten gekoppeld 
aan bewegingsactiviteit 

Individuele 
doelstelling 

Gezonde recepten in 
OKRA magazine 

Doorbreken 
van zitgedrag 

Info Gebruik 
beweegwekker 

Rechtstaander in de 
vergaderingen 
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Het project duurt 12 weken en er zal zowel individueel als in groep gewerkt 
worden. 
 

Beweging 
Het krachttrainingsprogramma zal aangeleerd worden in groep. Vervolgens is het 

de bedoeling dat de deelnemers deze oefeningen zelfstandig thuis onderhouden. 
Het opbouwen van stappen zal gebeuren met het programma ‘Elke Stap Telt’. 
Trefpunten registreren online hun stappen. Samen wandelen naar Dhaka 

(samenwerking met WS). 
 

Elke deelnemer zal een alternatief pillendoosje ontvangen. Dit moet hen 
aanzetten om deel te nemen aan de groepsactiviteiten. 
 

Het project start met een infosessie i.f.v. beweging 
We leggen binnen het luik beweging accent op kracht en uithouding. 

 
Voeding 
 

Het project start met een sessie o.l.v. een voedingsdeskundige (VIGeZ, logo’s) 
We bieden de deelnemende trefpunten een aantal suggesties aan over 

activiteiten die ze kunnen doen rond voeding (gezondheidsrally, gezonde koek, 
water drinken, …). 
 

Doorbreken van zitgedrag 
 

We maken deelnemers bewust van het feit dat we op een dag teveel zitten. Het 
zitgedrag is onafhankelijk van hoeveel beweging iemand heeft. Bv. Als je 3x per 

week intensief gaat sporten, kan je nog steeds een negatief zitgedrag hebben. 
 
DOELSTELLING PROJECT: 

 
We wensen met het project zowel de niet (fysiek) actieve senioren, leden en 

niet-leden te bereiken. Maar ook de actieve en sportende senioren, leden en 
niet-leden. En daarnaast richten we ons ook naar de woonzorgcentra. 
 

We richten ons op een deelname van 400 lokale trefpunten met in totaal 6.000 
deelnemers. 

 
D.m.v. het project proberen we meer senioren aan te zetten tot een actieve 
levensstijl met meer en regelmatig bewegen, eenzaamheid doorbreken, 

aanzetten tot een bewust voedingspatroon en aanzetten om hun zitgedrag te 
doorbreken. 

 
Dit alles doen we i.s.m. : 

- PortaAl, expertisecentrum KULeuven 

- VIGeZ / logo’s 
- CM 

- Inzet van vrijwilligers 
- Medewerking van studenten UGent 
- Ondersteuning Vlaamse Overheid – TZW – DVV 
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TIMING PROJECT: 
 
Testfase is uitgevoerd in twee trefpunten. Met deze resultaten van deze testfase 

hebben we nog een aantal wijzigingen doorgevoerd. 
 

Op de regionale startdagen in het najaar van 2017 geven we informatie over het 
project via een wervend promotiefilmpje, een informatief filmpje en een .ppt. 
 

Op de forumdagen in het najaar van 2017 en voorjaar van 2018 zullen we de 
vrijwilligers opleiden. We opteren voor minimum 2 vrijwilligers per trefpunt. 

 
In januari 2018 wordt het materiaal geleverd bij de regio’s. 
 

Startmomenten -> maart 2018, september 2018, maart 2019 
 

CONCRETE ORGANISATIE: 
 
Het trefpunt tekent in op het project met een instapcontract en een infoformulier 

startmoment. Vervolgens haalt het trefpunt het materiaal af op het 
regiosecretariaat. Daarnaast ontvangt het trefpunt een factuur van OKRA-

SPORT+ voor de deelname aan het project. Het trefpunt organiseert dan een 
startmoment met info over het project. 
 

MATERIAAL DEELNEMERS: 
 

Stappenteller, doosjes met krachtoefeningen en opbouwplannen EST, 
pillendoosje, magneet voedingsdriehoek, beweegwekker. 

 
MATERIAAL TREFPUNTEN: 
 

Formulieren, informatiemap, dynabands, ontlenen materiaal patroonstappen en 
gezondheidscircuit 

 
RANDACTIVITEITEN: 
 

Themareis ‘Lekker Actief’ St.-Moritz, academie organiseert voordrachten rond 
gezondheid, artikels in OKRA-magazine, aanduiden ‘rechtstaander’, website, … . 

 
 
 

Toevoeging van voorzitter en andere: 
 

We zijn de eerste sportfederatie die voeding en beweging samenbrengt.  
 
Ook tijdens de lessen aan de KULeuven wordt het doorbreken van het zitgedrag 

aan bod gebracht doormiddel van een ‘sta-secretaris’. 
 

Het is moeilijk om een meter/peter te bemachtigen, maar we zijn wel nog steeds 
op zoek. 
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7. Start bespreking lidmaatschap: samenstelling ad hoc 

werkgroep – vragen van andere organisaties in functie 

van aansluiting bij onze federatie 

 Op 29 juni zal de ad hoc werkgroep een eerste keer samenkomen. Deze 

werkgroep zal het thema ‘lidmaatschap’ bespreken. 
 

Het is belangrijk dat we naar de toekomst toe een transparantie kunnen creëren 
in het lidmaatschap. De ad hoc werkgroep gaat hier geen beslissingen nemen, 
maar gaat wel oplossingen zoeken om de transparantie te verzekeren.  

Hetgeen in deze werkgroep besproken wordt, zal altijd teruggekoppeld worden 
naar de Algemene Vergadering en de Raad van Bestuur. 

 
We hebben reeds vragen ontvangen van andere organisaties die wensen in te 
stappen in onze organisatie. Tot op heden hebben we nog geen duidelijk 

antwoord op de vraag van deze organisatie(s). We moeten dit grondig bekijken 
wat de mogelijkheden zijn en hoe we dit dan vervolgens aanpakken. 

 

 

8. Voorstel van de ‘To walk again’ foundation in functie van 

een gezamenlijk wandelevenement 

 ‘To Walk Again’ van Mark Hermans. Dokter Toon Claes (Herentals) 

 
Het is een voorstel dat we zeker en vast niet zomaar aan ons mogen laten 

voorbijgaan. We kunnen daarbij inspelen op reeds bestaande wandelingen 
binnen bepaalde regio’s.  
De regio’s die interesse hebben in deze samenwerking kunnen dan samenzitten 

met de ‘To Walk Again’ foundation. 
 

We starten een werkgroep op die bekijkt waar de opportuniteiten liggen binnen 
deze mogelijke samenwerking. 

 

 

We moeten opletten dat we niet alleen degene bereiken die al gezond zijn 
(Matheus effect).  
Op welke manier kunnen we ook de doelgroep bereiken die nog niet actief en 

gezond leeft? We bespreken de mogelijkheid om een deelnemer een bonus toe te 
kennen die iemand niet actief meeneemt. Bv. door hem/haar een korting op het 

inschrijvingsgeld toe te kennen. 
  
In ‘Schakel’ zal ook een publicatie verschijnen rond het project. 

 
De datum van de themareis in de .ppt is niet correct. 

Boodschap ook goed laten overbrengen bij reisleiders. 
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9. Voorbereiding agenda Algemene Vergadering van 21 

oktober 2017 

 Plaats: Sportimonium Hofstade 
Inhoud: Vergadering + actieve dag 

 
Vraag: ‘Is het interessant dat partners ook worden uitgenodigd op deze dag?’ 
Deze vraag wordt goedgekeurd door de Raad van Bestuur.  

 
Mogelijke agendapunten: 

- Goedkeuring begroting 2018 
- Toelichting van Wereldsolidariteit in functie van de ‘cleane kleren’ 

campagne: acties sportieve afdeling 
- Stand van zaken projecten 
- Toeleiding naar erkende cursussen VTS en registratie diploma’s 

- Boordtabellen en kencijfers van de nieuwe sportfederatie 
- Voorstel vormingen: 

o Recruteren, steunen en waarderen van vrijwilligers 
o Veiligheidsvoorzieningen/scenario’s bij sportevenementen 

 

 

10. Varia 

 Lap 2.0 en OKRA-digitale registratie 

Momenteel zit deze registratie nog niet in één systeem. 
Eerst moeten beide programma’s op punt staan en moet er ook bekeken 

worden hoe we dit aanpakken nu we met 3 sportieve afdelingen werken. 
 

Bart 
Vanreusel 

Bos+ : 
2017 – De organisatie is opzoek naar mensen die elke dag gedurende 
30 minuten in een bos rondwandelen. Vervolgens rapporteren zij dit in 

een soort van dagboek. 
De campagne zal ons weldra bereiken. 

Vraag: ‘Is het een idee om hiermee in te stappen?’ 
 

Limburg 
(Bea Jans) 

Vraag: ‘Zal de terugbetaling van sport door CM behouden worden?’ 
Voor het komende jaar zal er niets veranderen. Daarna is er terug een 
bijeenkomst waar de verdere toekomst van deze terugbetaling beken 

wordt. 
 

 


